

臺教資(六)字第:1040159431-184號 REG. No.:1040159431-184號

教育部環境教育人員認證證書

Ministry of Education Environmental Education Personnel Certificate

茲證明林聖坤,身分證統一編號 認證為環境教育行政人員。 ,經本部依「經歷」方式

有效期限: 104年11月19日至109年11月18日。

This is to state that Lin, Sheng-Kun has been certified as an environmental education personnel on the title of "Administration" by means of "Practiced Careers". Period of Validity: Nov. 19, 2015 ~Nov. 18, 2020.



Se-Hwa Wu Minister of Education Republic of China (Taiwan)

中華民國



臺教資(六)字第:1040088677-169 號 REG. No.: 1040088677-169



教育部環境教育人員認證證書

Ministry of Education Environmental Education Personnel Certificate

茲證明黃淑芬,身分證統一編號,經本部依「經歷」方式 認證為「學校及社會環境教育」專業領域之環境教育教學人員。 有效期限:104年06月29日至109年06月28日。

This is to state that Huang, Shu-Fen has been certified as an environmental education personnel by means of "Practiced Careers", and is hereby admitted to the specialized field of "Formal and Non-formal Environmental Education" on the title of "Teaching". Period of Validity: Jun. 29, 2015 ~Jun. 28, 2020.



Se-Hwa Wu Minister of Education Republic of China (Taiwan)

中華民國



臺教資(六)字第:1040117335-135 號 REG. No.: 1040117335-135



教育部環境教育人員認證證書

Ministry of Education Environmental Education Personnel Certificate

茲證明戴勝謙,身分證統一編號,經本部依「經歷」方式認證為「學校及社會環境教育」專業領域之環境教育教學人員。 有效期限:104年08月27日至109年08月26日。

This is to state that Tai, Sheng-Chien has been certified as an environmental education personnel by means of "Practiced Careers", and is hereby admitted to the specialized field of "Formal and Non-formal Environmental Education" on the title of "Teaching". Period of Validity: Aug. 27, 2015 ~Aug. 26, 2020.



Se-Hwa Wu Minister of Education Republic of China (Taiwan)

中華民國



臺教資(六)字第:1040088677-151 號 REG. No.: 1040088677-151



教育部環境教育人員認證證書

Ministry of Education Environmental Education Personnel Certificate

茲證明羅世珍,身分證統一編號 認證為環境教育行政人員。

有效期限:104年06月29日至109年06月28日。

This is to state that Lo, Shih-Chen has been certified as an environmental education personnel on the title of "Administration" by means of "Practiced Careers". Period of Validity: Jun. 29, 2015 ~Jun. 28, 2020.



Se-Hwa Wu Minister of Education Republic of China (Taiwan)

中華民國

104



,經本部依「經歷」方式

臺教資(六)字第:1060173833-10號 REG. No.: 1060173833-10



教育部環境教育人員認證證書

Ministry of Education Environmental Education Personnel Certificate

茲證明馮婉珍,身分證統一編號 H222336652,經本部依「經歷」方式認證為「學校及社會環境教育」專業領域之環境教育教學人員。 有效期限:106年12月01日至111年11月30日。

This is to state that Feng, Wan-Chen has been certified as an environmental education personnel by means of "Practiced Careers", and is hereby admitted to the specialized field of "Formal and Non-formal Environmental Education" on the title of "Teaching". Period of Validity: Dec. 01, 2017 ~Nov. 30, 2022.



中華民國

